
Vlaams karakter van Ninove beschermen
Ninove verfranst. Dat merkt u op straat, in het station en in de winkel. Er 
bereiken ons zelfs nog altijd berichten dat anderstaligen in een andere taal 
verder worden geholpen bij de stadsdiensten en het Sociaal Huis. Wettelijk 
moet die communicatie in het Nederlands gebeuren en kunnen er disciplinai-
re stra� en volgen wanneer de taalwetgeving in bestuurszaken omzeild wordt.

Oefen hier je Nederlands
“Een winkelier mag zijn klant aanspreken of verder helpen in om het even welke 
taal. Maar zolang iedereen dat blijft doen, helpen in een andere taal, bestaat ook 
de noodzaak niet om Nederlands onder de knie te krijgen”, zegt N-VA-bestuurs-
lid Sam De Duffeleer. 

Ninove sensibiliseert niet
De taalcampagne ‘Oefen hier je Nederlands’ is een enorm succes in verschillende 
steden en gemeenten. Het helpt anderstaligen om de Nederlandse taal te oefenen 
in handelszaken. Dat is een uitstekende zaak voor de integratie van anders-
taligen in onze gemeenschap en voor hun eigen persoonlijke ontwikkeling. 
In Ninove ontbreekt elke vorm van sensibilisering of taalcampagne rond het 
Nederlands taalgebruik.

Parkeermeters
N-VA Ninove heeft in het verleden het stadsbestuur meermaals opgeroepen to-
teen actiever taalbeleid. Voor het stadsbestuur is dat duidelijk geen bezorgdheid. 
Dat blijkt ook uit de recente commotie rond de nieuwe parkeermeters die in 
strijd waren met de taalwetgeving. Maar ook in het verleden werden voorstellen 
van N-VA Ninove weggestemd, bijvoorbeeld rond het Nederlands taalgebruik op 
de wekelijkse markt.

Geen visie
In Ninove ontbreekt het aan visie rond taalgebruik. Men hanteert dure woorden 
maar daar is verder niets van te merken in de praktijk. Dat in tegenstelling tot 
Dilbeek en Aalst waar een succesvol actief taalbeleid gevoerd wordt vanuit het 
stadhuis.

N-VA Ninove gaat voor een taalsterk Ninove:
•  Nederlands krijgt absolute voorrang in het straatbeeld, 

onderwijs en bij de overheid;

•  Het stadhuis voert een actief taalbeleid in;

•  Het integratie-en onthaalbeleid is uitsluitend Nederlandstalig;

•  We brengen de Nederlandstalige zelfredzaamheid bij 
nieuwkomers in kaart;

•  Ouders verklaren hun engagement voor taal- en 
inburgeringscursussen;

•  In het straatbeeld en op scholen bieden we een taalgebonden 
visualisering;

•  Het stadspersoneel werkt volgens taalgebonden afspraken;

•  We organiseren taalactieplannen, taalreglementen en 
taalcampagnes voor onze lokale economie;

•  Het subsidiereglement voor verenigingen, sportclubs en 
concessies bevat ook taalafspraken.

Moedig anderstaligen aan 
om Nederlands te spreken”,
zegt N-VA-bestuurslid 
Sam De Duffeleer.
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Ga zichtbaar de weg op in de donkere periodes
De dagen beginnen te korten en de schoolgaande jeugd hee�  opnieuw zijn weg 
gevonden. N-VA-bestuurslid Jeroen Van Assche benadrukt om goed verlicht de 
weg op te gaan. Zowel voetgangers als � etsers moeten zich bewust zijn van het 
belang ervan. Zichtbaar zijn in het verkeer bevordert de veiligheid voor iedereen.

Fluo en verlichting
Gaat u op pad? Dan draagt u best reflecterende kledij en zorgt u voor fietsverlich-
ting. Anders valt u niet op in het verkeer. Het is in de herfst-en winterperiode bo-
vendien aan te raden om ook overdag fluo te dragen en uw verlichting te ontsteken. 
Vervolgens controleert u best ook de kwaliteit van die verlichting. Veel goedkope 
lampjes zijn al binnen een jaar kapot. Wist u dat u uw hond best ook goed zichtbaar 
maakt bij het uitlaten? 

Terreinfi etsen meestal niet in orde
Terreinfietsen vragen nog meer aandacht. De fabrikant is bij een mountainbike 
slechts verplicht om een bel en twee goed functionerende remmen te voorzien in de 
uitrusting. Gebruikt u de terreinfiets ook op de weg of voor school-en werkverkeer? 
Laat de mountainbike uitrusten met de verplichte reflectoren en fietsverlichting. 
Samen met een helm en fluohesje zorgt u ervoor dat u gezien wordt in het verkeer.

Straatverlichting is noodzakelijk
Een goede zichtbaarheid werkt echter in twee richtingen. Een goed werkende straat-
verlichting is daarom een absolute noodzaak. Het doven van de openbare verlichting, 
een gevolg van de energiecrisis, moet daarom ook zo snel mogelijk teruggedraaid 
worden.

“Terreinfi etsen of mountainbikes hebben 
meestal geen verlichting of refl ecto-
ren. Dat is uiterst gevaarlijk”, weet ook 
N-VA-bestuurslid Jeroen Van Assche.
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Vierde editie zwerfvuiljagen 
in Nederhasselt

Op zaterdag 23 september 2023 jaagden verschillende bestuursle-
den voor de derde maal op zwerfvuil. Nederhasselt en Outer 
werden aan het lijstje toegevoegd, samen met Ninove, Appel-
terre-Eichem, 
Voorde, Aspela-
re en Meerbeke. 

Onze bestuurs-
leden, leden en 
sympathisanten 
zetten hun beste 
beentje voor en 
droegen in elke 
deelgemeente 
bij tot een nette 
leefomgeving.

Ninove talmt met aanpassing straatverlichting
N-VA-gemeenteraadslid Karolien De Roose bekritiseerde het doven van de straatverlichting al op de gemeente-
raad van januari. De meerderheidspartijen bleven onder druk van Groen daaraan vasthouden omwille van de bud-
gettaire opbrengst. Ze verschuilden zich ook achter technische problemen. Onze fietspaden zijn in slechte staat en 
een pikdonkere weg maakt het alleen nog erger. In Ninove zijn de bulten en putten al enkele jaren een oud zeer. Die 
worden extra pijnlijk door de valpartijen in de duisternis. Daarnaast brengen de donkere wintermaanden traditio-
neel meer ongevallen met hen mee. Een reden te meer om de openbare verlichting te laten branden. 

Oplossing voorhanden
“Al in maart was er een gerichte aanpak mogelijk”, zegt voorzitter N-VA Ninove Steven Vanden Berghe. “In 
Aalst voerde N-VA-burgemeester Christoph D’ Haese aanpassingen door. Daaruit bleek dat de technologie bij Fluvi-
us voorhanden is om met een minimale ingreep bepaalde zones opnieuw van licht te voorzien ’s nachts”, weet hij. 

Late reactie van de meerderheid
Pas na verschillende ongelukken met zwakke weggebruikers en een stijgend onveiligheidsgevoel bij de Ninovieters, kwam de meer-
derheid eindelijk terug op haar eerdere beslissingen. Weliswaar onder druk van de oppositie. Toch primeert voor Groen nog altijd de 
nachtelijke biodiversiteit op de verkeersveiligheid en het veiligheidsgevoel van de Ninovieters.

Nachtvlinders
Voor N-VA Ninove primeert de algemene veiligheid in onze stad. Een daling van het energieverbruik en 
de lage energiekosten zijn mooi meegenomen maar Ninovieters liggen vooral wakker van zorgen over hun 
veiligheid. Niet om nachtvlinders te tellen. “Er gingen belangrijke maanden verloren door het getreuzel van 
het stadsbestuur”, besluit voorzitter N-VA Ninove Steven Vanden Berghe. “En er is bovendien nog altijd geen 
oplossing. Tijdens de zomermaanden waren er ’s avonds veel evenementen. Ook voor de horeca zijn dat be-
langrijke maanden. Door het getalm van het stadsbestuur gingen veel Ninovieters vroeger naar huis. Of erger, 
ze kwamen gewoon niet buiten.

Gespreksavond met 
Peter De Roover 

federaal fractievoorzitter N-VA

Zaterdag 2 december
20 uur

Zaal Pax in Appelterre

N-VA-fractievoorzitter in de Kamer Peter De Roover 
verwelkomt u op een boeiende gespreksavond. 
Naast commentaar over de politieke actualiteit zal 
Peter De Roover ongetwijfeld iedereen overtuigen dat 
er slechts één juiste keuze is voor Vlaanderen. Het 
confederalisme.

www.n-va.be/ninove



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter
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